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В статье рассматриваются вопросы, касающиеся деятельности следователя на стадии окончания предва-
рительного расследования по формированию материалов уголовного дела, принятию следователем решений по 
систематизации доказательств. Авторами приводится судебно-следственная практика, анализируются результаты 
проведенного опроса следователей СК России, даются рекомендации по формированию материалов уголовного 
дела, реализация которых будет способствовать сокращению сроков ознакомления участников уголовного судо-
производства с материалами уголовного дела.
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The article deals with the issues related to the activities of the investigator at the stage of completion of the preliminary 
investigation on the formation of materials of the criminal case, the adoption of decisions by the investigator on the 
systematization of evidence. The authors present the judicial and investigative practice, analyze the results of the survey of 
investigators of the IC of Russia, make recommendations on the formation of criminal case materials, the implementation 
of which will help to reduce the time of familiarization of participants of criminal proceedings with the materials of the 
criminal case.
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